
How to register a new account of BFSU 
International Student Service System

如何在北京外国语大学
国际学生在线服务系统注册新账号

study.bfsu.edu.cn



1. Enter the website 进入网站：http://study.bfsu.edu.cn

You may click the button at the upper right corner for language shift (Chinese/English)

你可通过点击右上方的按钮切换语言（中文/英文）

http://study.bfsu.edu.cn/


2. Please click the Button “Register” to create your new account. 请点击“注册”来建立你的新账号



3. Please read the Registration Agreement carefully, choose “Accept” and enter the page of user registration.

请仔细阅读注册协议，点击“接受”进入注册页面。



4. Please fill in your personal information 请填入你的个人信息:

Click the button “Register” and 

complete user registration.

点击“立即注册”完成注册

The email must be your most commonly used personal email address.

请务必使用你最常使用的个人邮箱



5. Activate your account 激活你的账户: 

Please enter the email you have used for registration just now and click the activation link to activate your account.

请登录你的邮箱，点击邮件中的激活链接已激活你的账号。



6. Sign in 登录: 

Please fill in your user name or email address, password and verified code. Click on “Sign in”

请输入你的用户名或邮箱地址、密码和验证码，点击“登录”



7. Enter your personal page and click “Add Bind Study Information”

进入你的个人页面后，点击“添加绑定学习信息”



8. Please fill in all information as in the picture below, click “submit” and complete the binding process.

请按要求填入你的信息，点击提交，绑定完成

Your Student No. is at the upper right of the admission notice.

录取通知书的右上角有显示你的学号。



9. Press “Dormitory Reservations” 进行宿舍预订
*Due to a limited number of room types available in the campus dormitories, please be aware that you may not be able to 

reserve your first-choice room, and it is unable to designate the roommate. 由于校内宿舍各房型数量有限，请注意你可
能无法预订上自己的第一首选房型，也无法指定同住人。
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